
ZAPISNIK 

 

sa 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Cresa koja je održana 21. ožujka 2024. godine, u Gradskoj 
vijećnici Grada Cresa, s početkom u 16:00 sati.  

Na sjednici je prisutno 11 vijećnika i to predsjednik Robert Kučić te vijećnici: Lara Bressan-
Antonina (došla na sjednicu u 16:15), Marčelo Damijanjević, Mladen Dragoslavić, Marko Kaštelan, 
Iva Krivičić Miočić, Damir Kučić, Roby Orlić, Eđidio Sepčić, Đanino Sučić i Eliana Zec Solina. Odsutni: 
Natalija Marelić Tumaliuan i Erik Mujagić. 

Na sjednici su još prisutni: Marin Gregorović, gradonačelnik Grada Cresa; Marko Ferlora, 
pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela; Petra Didović Brnić, voditeljica Odsjeka za komunalno-
stambeni sustav i prostorno planiranje; Walter Salković, voditelj Odsjeka za stručne poslove 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća; Dubravka Fak, stručna suradnica za prostorno planiranje i Petra 
Igrc iz tvrtke Urbing d.o.o. (za 2. točku dnevnog reda); Neven Kruljac, član uprave Komunalnih 
usluga d.o.o. (za 3. točku dnevnog reda). 

 

Predsjednik Robert Kučić otvorio je 25. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

Jednoglasno je usvojen sljedeći  

Dnevni red: 

Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice Gradskog vijeća održane 29. veljače 2024. godine 

1. Aktualni sat 

2. Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja zone ugostiteljsko–turističke 
namjene T36 u Lubenicama 

3. Izvješće o radu davatelja javne usluge – društva Komunalne usluge Cres Lošinj d.o.o. za 2023. 
godinu 

4. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice javne ustanove Creski muzej 

5. Prijedlog Odluke o održavanju Fringe Festivala i ostalih festivala sličnog ili istog sadržaja i/ili 
izvedbi 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 24. sjednice Gradskog vijeća održane 29. veljače 2024. godinu. 

 

Ad. 1. 

Đanino Sučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Pitanje se odnosi na Gospodarsko vijeće. Naime, postoji u našim aktima odluka iz 2017. koja 
kaže da je Gospodarsko vijeće Grada Cresa savjetodavno tijelo gradonačelnika osnovano s 
ciljem poboljšavanja komunikacije između poslovnog sektora na području Grada Cresa i 
lokalne samouprave. I onda kaže što to vijeće radi i navedeno je 10 osoba koji su članovi tog 
vijeća i s obzirom da sam ja naveden kao član tog Gospodarskog vijeća, a koliko je meni 
poznato u posljednjih 7 godina nije održan niti jedan sastanak nakon konstituirajućeg, moje 
je pitanje kakvog smisla ima to vijeće i biste li ga, molim Vas, gradonačelniče raspustili. 

2. Dosta ljudi mi se obratilo, ne znajući, vjerojatno nisu ni bili prisutni, pa možda ovdje možemo 
dobiti informaciju zašto je ponovljena javna rasprava o UPU naselja Cres?  

3. Na posljednjoj sjednici dali ste nam informaciju da je zaposlena osoba na mjestu liječnika na 
hitnoj. Zanima nas kakvi su učinci tog zapošljavanja. Naime, javljaju nam se građani koji kažu 
da je raspored radnog vremena takav da su vikendom i dalje u pripravnosti liječnice 
obiteljske medicine, a da liječnici hitne nemaju pripravnost. Je li to točno i ako je što smo u 
stvari dobili s našim značajnim ulogom u privlačenju novih djelatnika, odnosno kakvi su nam 
učinci te aktivnosti? 
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4. Kad bi dom u Orlecu bio privatno vlasništvo bi li Grad vlasniku dao nalog da se ukloni 
opasnost na javnoj površini? I, ako bi tako bilo, zašto Grad smije što građani ne smiju? 
Nemojte mi, molim Vas, citirati latinsku „Iovi i bovi“ nego me doista interesira kako netko 
dobije nalog da nešto uređuje, a netko ne. 

5. Zanima me kakva je procedura nakon što mi postavimo vijećničko pitanje? Naime, mi 
pitanja, osim onih koje sami uočimo, postavljamo jer nam ih postave građani, odnosno 
prenesu nam ih građani. Često se dešava da pitanja, posebno ona koja spadaju u male 
komunalne probleme, jednostavno budu izignorirana, odnosno da se ne vidi rješenje u 
dužem razdoblju. Ignoriraju se i oni krupniji problemi poput onih koji se odnose na 
privatizacije, probleme u poslovanju gradskih tvrtki i slično. Ima li uopće smisla nama 
vijećnicima postavljati pitanje ili da naše građane jednostavno uputimo da dođu do Vašeg 
ureda i osobno Vas pitaju ono što ih zanima? Samo ću napomenuti da često i po desetak 
osoba ima isto pitanje i da će vjerojatno tih desetak osoba s istim pitanjem doći na Vaša 
vrata jer smo od više naših građana čuli rezignirano da im ne odgovara ovaj sistem da mi 
pitamo, prenosimo pitanja, ali jednostavno se ništa po tim pitanjima ne dogodi. 

Marčelo Damijanjević postavio je sljedeća vijećnička pitanja:  

1. Imam jednu sugestiju građana. Na križanju Rialta i Zagrebačke je nekad bio pješački prijelaz 
koji se izlizao ili nije obnovljen pa bi ga trebalo iscrtati jer je opasno. Sad nema puno 
prometa tamo, ali kad idete s donje strane od starog zida se ne vide pješaci, pa vozači koji 
nisu iz Cresa ne znaju da na tom mjestu mogu naletjeti pješaci, odnosno pješaci smatraju da 
imaju prednost.  

Robert Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Imali smo već pitanje o gradskom satu, pa ste rekli da smo našli način da ga uštimamo. Tada 
je išao 10 minuta naprijed, sada ide 15 minuta naprijed. Imate li kakav plan s gradskim 
satom? 

2. Građani su sudjelovali u izradi proračuna. Jedan od projekata je bilo i košarkaško igralište u 
Loznatom. Još uvijek ništa od tog igrališta, a vrijeme je sve ljepše i djeca bi ga mogla koristiti. 
Kad planirate ispuniti želje naših građana i izgraditi košarkaško igralište i u Loznatom? 

3. Počelo je čišćenje gradske luke. Iako je nadležna lučka uprava vjerujem da imamo 
informaciju o tome koliko će dugo trajati i kako će se zbrinuti otpad iz luke. Sigurno na dnu 
ima dosta otpada i onečišćenja pa me zanima kako se i gdje zbrinjava taj otpad? 

Gradonačelnik Marin Gregorović je dao sljedeće odgovore:  

Pitanja predsjednika vijeća: 

- Za gradski sat mi se čini da imamo jednu ponudu. Nešto je skuplji mehanizam nego što je 
ovaj kojeg smo išli popravljati pa će to iziskivati nešto više sredstava da bismo ga uštimali. Ovaj 
mehanizam je dosta stariji i on se može samo na ovaj način, ručno, usklađivati, a kako je dotrajao 
nije više precizan. Mehanizam je zastario, a novi mehanizmi su nešto skuplji i nisu jednostavno 
dostupni na hrvatskom tržištu.    

- Košarkaško igralište je u sklopu malih komunalnih akcija. Mi smo te komunalne akcije 
popisali, naručili troškovnike i zatražili ponude. U svakom slučaju to će biti jer je to prošlo na 
komunalnim akcijama. 

- Otpad iz gradske luke zbrinut će se na propisan način, onaj dio što je predviđen troškovnički. 
Dio otpada mora ići, neću reći na odlagalište, nego u naš sustav na Pržiće, a nešto imaju u planu, 
vezano za inertni otpad, da ga zbrinu na adekvatan način koji je propisan samom dinamikom i 
ugovorom o izvođenju. 

Pitanja vijećnika Damijanjevića:  

- Do sada smo radili Melin i obnavljali horizontalnu signalizaciju, mislim da je sad na redu stari 
grad, pa ako je predviđen odlukom i taj će pješački biti renoviran.  Hvala na primjedbi. 
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Pitanja vijećnika Sučića:  

- Gospodarsko vijeće je nešto iz prošlog saziva, odluka prošlog gradonačelnika. Ja nisam 
osjetio potrebu da ga u tom obliku imam, vijeće nije bilo održavano, pa ne znam treba li ga 
raspustiti ili ono samo po sebi prestaje važiti. Ima još nekih odbora koji su u prošlom mandatu 
bili formirani, a u ovom nisu ispunili svrhu.  

- Ponovljena javna rasprava se po zakonu odvija kad se nakon inicijalne javne rasprave 
dogode nekakve promjene u namjeni prostora temeljem primjedbi bilo javnopravnih tijela bilo 
građana ili na bilo koji način, pa nositelj izrade ima obvezu ponoviti javnu raspravu i to točno za 
one dijelove u kojima se dogodila izmjena. Ona je u svakom slučaju kraćeg trajanja i fokusirana je 
na one dijelove koji su se inicijalno mijenjali, ne obuhvaća više cjelokupni plan. 

- Učinci vezano za hitnu. Samim time što imamo jednu liječnicu na hitnoj u tom smislu je i 
raspored pripravnosti, rekao bih, primjereniji, iako razgovarajući s liječnicima koji imaju nešto 
iskustva i možda su radili ovdje na otoku, mišljenja su da bi dva takva liječnika na hitnoj, uz, 
naravno, funkcioniranje oba tima u domu zdravlja, iz ove konstelacije liječnika bilo i primjereno i 
dosta jednostavnije i funkcionalnije raditi. Na tome mi zapravo inzistiramo i zato Županija ima 
natječaj za dvoje ljudi na hitnoj kao nadstandard. Sad bi trebao doći taj liječnik u obiteljsku 
ordinaciju od 1. aprila, onda ćemo i u tom smislu imati lakši raspored za naše liječnike i 
funkcionalnije onda za hitnu pomoć za građane, ali to ne znači da još jedan liječnik uz to ne bi 
dobro došao na hitnoj tako da bi se onda taj dio rasteretio. 

- Dom Orlec: Grad Cres i Poljoprivredna zadruga su suvlasnici u tom dijelu. Trošna je zgrada. 
Imali smo nekoliko sanacija na zgradi i očekuje nas u ovoj godini nešto sanacija oluka i još 
dijelova gdje smo vidjeli da je kritično. Lani smo sanirali nešto oko prozora koji su u onim burama 
otpali, ali u svakom slučaju to su sve interventne sanacije dok dom dobije puni smisao. To će u 
svakom slučaju biti nakon što se riješe imovinsko-pravni odnosi. 

- Nastojimo na sva vijećnička pitanja odgovoriti ili ih uputiti trećim osobama koje su nadležne. 
Nije ni svako pitanje vezano za nekakav stav o komunalnom redu ili problemu u tom trenutku 
prioritetan. Netko smatra da bi trebalo biti, najčešće je to pitanje javne rasvjete, u ulici toj i toj, a 
s obzirom da proračunski predviđamo određeni broj javne rasvjete, onda se to nekako po 
prioritetima raspoređuje, ali naravno da uvijek treba više. U svakom slučaju nije sve jednako 
bitno, odnosno nije sve jednako pogođeno, ali ima par stvari na koje smo samostalno ukazali za 
koje smo bili nezadovoljni rješavanjem. Na ova druga pitanja nikad se nismo oglušili, dapače 
tražili smo odgovore, odgovori su poslani. Zadovoljava li nekog odgovor i o tome se može 
razgovarati, ali nije naš cilj izbjegavati vijećnička pitanja.   

 

Predsjednik Kučić zahvalio se gradonačelniku na dobivenim odgovorima i primijetio da nije dobio 
odgovor na pitanje koliko će trajati čišćenje, ali zna da je to šest mjeseci od potpisivanja ugovora i 
izrazio nadu da će se to završiti prije sezone. 

  

Ad. 2.  

Dubravka Fak i Petra Igrc obrazložile su Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja 
zone ugostiteljsko–turističke namjene T36 u Lubenicama. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Đanino Sučić i Marčelo Damijanjević te, gradonačelnik Marin 
Gregorović. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja zone ugostiteljsko–turističke 
namjene T36 u Lubenicama, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 
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Ad.3. 

Neven Kruljac obrazložio je Izvješće o radu davatelja javne usluge – društva Komunalne usluge Cres 
Lošinj d.o.o. za 2023. godinu.  

U raspravi su sudjelovali vijećnica Eliana Zec Solina i gradonačelnik Marin Gregorović. 

O ovoj točki dnevnog reda se ne glasa već se Izvješće o radu davatelja javne usluge – društva 
Komunalne usluge Cres Lošinj d.o.o. za 2023. godinu prima na znanje. 

 

Ad.4. 

Iva Krivičić Miočić obrazložila je Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice javne ustanove Creski 
muzej. 

U raspravi je sudjelovala vijećnica Lara Bressan-Antonina. 

Nakon rasprave, sa 7 glasova „za“, 3 „protiv“ i jednim suzdržanim donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice javne ustanove Creski muzej, te će se objaviti 
u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.5. 

Roby Orlić obrazložio je Prijedlog Odluke o održavanju Fringe Festivala i ostalih festivala sličnog ili 
istog sadržaja i/ili izvedbi. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marko Kaštelan, Robert Kučić, Đanino Sučić, Lara Bressan-
Antonina, Iva Krivičić Miočić, Marčelo Damijanjević, Mladen Dragoslavić te gradonačelnik Marin 
Gregorović. 

U 17:34 u vijećnicu je došla Sanja Tomić, članica Županijske skupštine. 

Predsjednik Robert Kučić pročitao je pismo koje su mu uputile koludrice iz Benediktinskog 
samostana u Cresu. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o održavanju Fringe Festivala i ostalih festivala sličnog ili istog sadržaja 
i/ili izvedbi, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

U 17:50 sati predsjednik Robert Kučić zatvorio je 25. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

KLASA: 021-01/23-01/8 

URBROJ: 2170-4-03-01/01-24- 

Cres, 21. ožujka 2024. 

 

Zapisnik sastavio:       Predsjednik Gradskog vijeća: 

Walter Salković       Robert Kučić 


